
LAF Krosa padomes sēdes protokols 

 Nr.1 

Rīgā, 

08.03.2017 

 

Darba kartībā: 

1.Par E.Krūmiņa dalību Open 4500 

2.Latvijas Rallijkrosa Tehniskie noteikumi. 

3.Latvijas Rallijkrosa Nolikums. 

4.Ieskats šī gada sezonā. 

5.Par Baltijas kausa sacensībām. 

6.Par komisāriem no LAF uz NEZ RX čempionātiem. 

7.Secinājumi no aizvadītā tiesnešu semināra. 

8.Budžeta plāna apstiprināšana 

9.Par biedru sapulci 

10.Rencenu autokluba iesniegumi. 

 

Sēdes sākas plkst. 18.00 

Piedalās: Krosa komisijas padomes locekļi; 

A.Vēza, I.Ulme, J.Beļakovs, V.Saukāns , M.Volksons, I.Traubergs, 

RX posmu rīkotāji 

J.Bergs, A.Vasilis, E.Krūmiņš 

Nav ieradies - krosa komisijas padomes loceklis J.Kozlovskis. 

 

Sēdi vada I.Ulme  

Protokolu raksta I.Ulme 

 

1. Par E.Krūmiņa dalību Open 4500 

E.Krūmiņš pastāsta par sevi : 

ir 16.gadus jauns , vēlas startēt ar a/m Subaru Open 4500 klasē 

piedalījies SAK  komisijas sacensībās ar VW Golf automašīnu. 

Viņa treneris K.Nebars,  tēvs kādreiz braucis rallijā. Ir vecāku piekrišana. 

Notiek diskusija 

Priekšlikums-  

ņemot vērā, Open 4500 klasē ir mazs dalībnieku skaits un šai klasē ir kausa izcīņas 

sacensības, dot iespēju  E.Krūmiņam startēt autokrosā  šajā klasē, ar nosacījumu, ka  

drošības ekipējumam jābūt  ar FIA homologāciju. 

Notiek balsojums par   šo priekšlikumu: 

Par - A.Vēza, I.Ulme, J.Beļakovs, V.Saukāns , M.Volksons, I.Traubergs 

Pret - nav 

Atturas - nav 



Nolēma: atļaut Krūmiņam startēt Open 4500 klasē, ievērojot licenču izsniegšanas 

kartības noteikumus un pielietojamā  drošības ekipējumā  nosacījumus. 

2. Latvijas Rallijkrosa Tehniskie noteikumi. 

Par Rallijkrosa tehnisko noteikumu sagatavošanu atbildīgā persona I.Traubergs 

informē, ka noteikumi vēl nav pabeigti, sakarā ar to, ka  nav skaidrība par riepām, 

kādas varēs izmanot Rallijkrosā. 

I.Traubergs apsola, ka 15. martā tie būs pabeigti .  

3. Latvijas Rallijkrosa Nolikums 

Tiek caurskatīts Nolikuma projekts, veiktas korekcijas. 

Nolikums tiek  apstiprināts. 

Nolēma: I.Ulmei  noformēt  Latvijas RX  kausa Nolikumu un publicēt . 

4. Ieskats šī gada sezonā. 

I.Ulme informē par izņemto licenču skaitu autokrosa disciplīnās. 

Tiek precizēti  sacensību kalendāri 

5. Par Baltijas kausa sacensībām. 

Tiek runāts par automašīnu klasēm B1600, D12 un B6000. 

I.Ulme  rosina tās  apvienot Baltijas kausa seriālā, kur  B1600  klasei 4.posmi, no kuriem 

divi Latvijā un divi Lietuvā. 

Kravas a/m (D12 un B6000) klasēm arī 4.posmi, no kuriem  viens - Latvijā un pārējie 

Igaunijā. 

Priekšlikums tiek pieņemts un notiek balsošana. 

Balsojums: 

Nolēma: sagatavot Baltijas kausa nolikumu un nosūtīt to apstiprināšanai  Lietuvas un 

Igaunijas ASN. 

6. Par komisāriem no LAF uz NEZ RX čempionātiem. 

Informēt NEZ padomi par šādiem kandidātiem : 

A.Vēza    -   komisārs NEZ posms  Latvijā 

J.Beļakovs  - komisārs  NEZ posms  Somijā 

7. Secinājumi no aizvadītā tiesnešu semināra 

Priecēja semināra apmeklētāju skaits, Secina, ka ir pietiekami daudz kam interesē 

sacensību tiesāšanā, Tāda pat līmeni jāturpina tiesnešu apmācīšana  

8. Budžeta plāna apstiprināšana 

I.Ulme iepazīstina ar plānoto un situāciju uz šo dienu. 

Notiek debates . 

 

 

     Janvāris 
2017 

 Februāris 
2017 

   2017 2017 saņemts izlietots saņemts 

   plāns izpilde    

Atlikums no iepriekšējā 
gada 

   10169,78 10169,78  11 813,42 

Licences   9000 1 915,00 1 915,00   

Sacensību reģistrācija   2500 371,00 371,00   

% no ziedojumiem   9000 120,00 120,00   

Citi    0,00    

   20500 2 406,00    

Alga ar nodokļiem   7500 482,00  482  



Komandējumi   2000 160,00  160  

Sakaru pakalpojumi   300 20,36  20,36  

Biroja  tehn. uzturēšana   300 0,00    

Sac.org.izdevumi   1000 0,00    

Bukleti, numuri, publicitāte   4500 0,00    

Tulkošana   500 0,00    

Dalības maksas     0,00    

Apbalvošana   4000 100,00  100  

Tiesnešu aprīkojums   1000 0,00    

   20800 762,36 12 575,78 762,36 11813,42 

Nolēma:  papildināt budžeta plānu izdevumu daļā  ar 3000 EUR kopējai krosa 

sacensību popularizēšanai  un apstiprināt budžeta plānu. 

 

Balsojums: 

Par - A.Vēza, I.Ulme, J.Beļakovs, V.Saukāns , M.Volksons, I.Traubergs 

Pret - nav 

Atturas – nav 

9. Par biedru sapulci 

I.Ulme informē, ka saskaņā ar Krosa komisijas struktūrvienības nolikumu, šogad 

mums nepieciešams sasaukt  Komisijas biedru sapulci. 

Notiek debates. 

Nolēma :  sasaukt Komisijas biedru sapulci  šā gada  sezonas  vai gada beigās.   

Balsojums: 

Par - A.Vēza, I.Ulme, J.Beļakovs, V.Saukāns , M.Volksons, I.Traubergs 

Pret - nav 

Atturas – nav 

10. Rencēnu Autokluba iesniegumi. 

1.- par 1500 EUR finansējuma piešķiršanu Rallijkrosa publicitātes nodrošināšanai. 

Notiek debates. 

Iesniegums pieņemts zināšanai , budžets tika papildināts ar 3000 EUR krosa 

sacensību popularizēšanai. 

2.- aicinājums izveidot Rallijkrosa darba grupu vai papildināt komisijas padomes 

sastāvu ar J.Bergu, A.Vasili un A.Odiņu. 

Notiek debates. 

Nolēma: atbalstīt Rallikrosa darba grupas veidošanu , 

par  jaunu biedru iekļaušanu padomes sastāvā -   ievērot  kārtību, kādu nosaka Krosa 

komisijas struktūrvienības nolikums. 

 

Sēdes beigas 20.40 

 

 Sēdes vadītāja un protokolētāja  I.Ulme  

 

  


